
Protokoll fört vid Seniorens styrelsemöte måndagen den 12 september 2016, 
Senioren. 
 
Närvarande: Margreth Segerstein, Lisen Ekdahl, A-K Roos, Bengt Lundén, Lars 
Isaksson, Siv Nilsson, Ing-Britt Lådö, Ingela Lindau, Marianne Olsson, Ingvar 
Johansson, Siv Jönsson, A-K Johansson, Bengt Nilsson, Marie-Louise Håkansson, 
Gunilla Andersson. 
 
Ej närvarande: Ruth W Nyberg,  
 
 
§ 1. Ordförande Margreth Segerstein, hälsade alla välkomna tillbaka.  
 
§ 2. Dagordningen godkändes. 
 
§ 3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 4. Till justerare valdes enhälligt Ing-Britt Lådö. 
 
§ 5./a Samtliga närvarande föreningar redovisade vad som hänt under sommaren och    
 vad som komma skall.  
 Ny medlem Siv Jönsson ingår i styrelsen som adjungerande. 
 
      /b Lisen talade om att ringklockan blivit monterad, samtidigt påpekades att 
 kommunikations centret inte fungerade som det skall. Störningar genom 
 kanonen vid uppvisande av bilder på duken. 
 
       /c Väntjänsten bör samordna möten med ny yngre personal då återväxten är dålig.  
 Och nuvarande personal blir allt äldre. 
 
§ 6. Kassören redovisade att kassan är stabil. Meddelade samtidigt att hon avgår vid 
 nästa årsmöte. 
 
§ 7. Lisen meddelade att man skall införskaffa några nya bord till Senioren då 
 många är trasiga.   
 
§ 8. Lars Isaksson meddelade att man återigen skall gå igenom kommunikations 
 centret. Lars meddelade också att den bärbara Senior datorn var på 
 upphällningen och anhöll om att få köpa ny vilket godkändes av styrelsen. 
 Frågan kom upp när det gällde utbildning av kommunikations centret och 
 mikrofonernas hantering. Lars meddelade att erbjudande har gått ut till 
 föreningarna om utbildning av anläggningen. Här är det också ett egenintresse 
 att lära sig anläggningen, för vid föreningarnas möten skall det alltid finnas 
 någon kunnig så att det inte strular till sig. 
 



§ 9/a Bokningarna av lokalerna för år 2018 skall tidigareläggas 2017 och inlämnas 
 senast efter septembers början. 
     /b Pensionärernas dag blev lyckad då man beräknade att ca. 150 personer besökte 
 Senioren. Polisen var något sen beroende på en olycka, då han skulle koppla 
 till sin dator i kommunikations centret strulade detta och flertal besökare 
 avvek. Många var intresserade av polisens roll i samhället och undrade varför 
 det tar sådan tid med utredningarna efter t.ex. inbrott. Polisen Rolf meddelade 
 att det alltid är på gång även om det är vilande. Till slut dyker det alltid upp en 
 ledtråd. Och man löser fallet.    
 
     /c Samarbete med Studieförbundet där vi skall vara verksamma i schegong. 
 Lisen tar kontakt med ledaren och diskuterar dagar och lokaler. 
 
§ 10. Frågan kom upp om paxade sittplatser vid informationsmöten. Flertal besökare 
 fick inte sitta, alla skall få plats.    
 Vidare togs frågan upp när det gäller post till olika föreningar, varför en del är 
 öppnade. Ingen har rätt att öppna andras post oavsett till vilken posten är 
 adresserad till. Endast adressat har denna tillgång. 
 Frågor angående ersättning/betalning till Senioren för lån av porslin, toaletter 
 samt köksregionen kommer upp till diskussion vid nästa styrelsemöte. 
 
§ 11. Nästa styrelsemöte blir den 10 oktober kl. 09.00 på Senioren. 
 
§ 12. Ordföranden tackade för visat intresse och mötet avslutades med kaffe och 
 smörgås. 
 
 
 
 
 
 
________________________                          _________________________ 
Bengt Lundén, Sekreterare                             Ing-Britt Lådö, Justere 
 
 
 
 
                              _________________________________ 
                                   Margreth Segerstein Ordförande                     


